

**Invitation for Bids (IFB)**  
**Republic of Yemen**

**Public Works Project**  
**Procurement of School Furniture**

ICB No: GIDA-1/4  
 grant. No. IDA H663-RY

1. This Invitation for Bids follows the General Procurement Notice for this Project that appeared in UN Development Business and DG Market of 6/9/2012
2. The Republic of Yemen has received a grant from the International Development Association through Public Works Project, and it intends to apply part of the proceeds of this grant to payments under the contract for Procurement of School Furniture
3. The Public Works Project now invites sealed bids from eligible and qualified bidders for supply and installation in the sites of schools, a School Furniture for schools in many governorates during five months as per the list included in the tender documents.
4. Bidding will be conducted through the International Competitive Bidding (ICB) procedures specified in the World Bank's Guidelines: Procurement under IBRD Loans and IDA Credits, May 2004 and revised October 2006, and is open to all bidders from Eligible Source Countries as defined in the Guidelines.
5. Interested eligible bidders may obtain further information from Public Works Project and inspect the bidding documents at the address given below from 8:00AM to 3:30 PM.
6. Qualifications requirements include: having a financial liquidity at least 80% of the offer value, Average annual turnover US\$ 1.5 million/year in the last 3 years, Past experience in the same work at least one similar case in quantity and cost. A margin of preference for certain goods manufactured domestically shall not be applied. Additional details are provided in the Bidding Documents.
7. A complete set of bidding documents in English may be purchased by interested bidders on the submission of a written application to the address below and upon payment of a nonrefundable fee US\$100. The method of payment will be in cash or direct deposit to PWP account No. (01-1057-0010235) in Central Bank of Yemen. The Bidding Documents will be sent by E-Mail or delivered directly to the supplier.
8. Bids must be delivered to the address below at or before Nov 12, 2013. Electronic bidding will not be permitted. Late bids will be rejected. Bids will be opened in the presence of the bidders' representatives who choose to attend in person at the address below at 11:00AM on Nov 12, 2013. All bids must be accompanied by a Bid Security of US\$25,000 or an equivalent amount in a freely convertible currency.
9. The address referred to above is:

Almahrookat St. Branch of Zabairy St.  
 Telephone: +967 1 409283 / 7, facsimile: +967 1 409303  
 E-Mail: pwp-yem@yem.net.ye - P.O.Box: 18316 Sana'a - Yemen.

**دعوة لتقديم عروض**  
**الجمهورية اليمنية**

**مشروع الأشغال العامة**  
**توريد وتركيب أثاث مدرسي**  
**مناقصة رقم ICB GIDA-1/4**  
**(مقدمة رقم: IDA H663-RY)**

1. هذه الدعوة تتبع إعلان الترخيص العام الذي أصدرته بتاريخ 2012/9/6 في UN Development Business and DG Market
2. حصلت الجمهورية اليمنية على منحة من هيئة التنمية الدولية وبمشاركة الحكومة اليمنية لتمويل مشروع الأشغال العامة وسيتم استخدام جزء من هذه المنحة لتمويل قيمة المشتريات بموجب العقد الذي سيبره التوريد الآتية المدرسي.
3. يدعو مشروع الأشغال العامة للجمهوريين المواطنين لتوريد وتركيب أثاث مدرسي لعدد من المدارس في مختلف المحافظات خلال خمسة أشهر بموجب العقد المرفق في وثائق المناقصة.
4. سيتم تطبيق إجراءات المناقصة الدولية بحسب إجراءات البنك الدولي الصادرة في مايو 2004 والمعددة في أكتوبر 2006 والمناقصة مفتوحة لكل المواطنين من المصادر المسموح بها حسب ما هو موضح في وثائق المناقصة.
5. يمكن للجمهوريين المواطنين الحصول على أية معلومات إضافية من مشروع الأشغال العامة والحصول على وثائق المناقصة من الموزع الإلكتروني للبريد من الساعة الثامنة صباحاً وحتى الساعة والنصف عصراً.
6. الوثائق الإلكترونية للجمهوريين تشمل: توريد سبورة مائية لا تقل عن 80 من قيمة العرض متوسط تنفيذ عقود بحدود 5 مليون دولار في السنة خلال السنوات الثلاثة التالية وخبرة سابقة في عقد مماثل من حيث الكمية والنوعية ولن يتم إعطاء أي مفاضلة لتكامل المنتجات المنتجة محلياً.
7. يمكن الحصول على نسخة كاملة من وثائق المناقصة باللغة الإنجليزية عند تقديم طلب كتابي مقابل رسم لا يزيد قدره 100 دولار فقط لقاء أو تحويل إلى حساب مشروع الأشغال العامة رقم (01-1057-0010235) لدى البنك المركزي اليمني وسيتم تسليم الوثائق باليد أو إرسالها بالتوريد الإلكتروني.
8. يجب تقديم العروض المرفوضات إلى العنوان الموضح أدناه في أو قبل الساعة الحادية عشرة من صباح يوم 2013/11/12 ولن يسمح بتقديم العروض الإلكترونية ولن يتم قبول المعاملات التي تقدم بعد هذا التوقيت وسيتم فتح العطاءات بحضور من يرغب من ممثلي مقدمي العروض الكثر ولن يتم إعلان العنوان الموضح أدناه في تمام الساعة الحادية عشرة صباحاً من يوم 2013/11/12. جميع العروض يجب أن ترفق بضمان بنكي قدره 25000 دولار أو باي عملة أخرى قابلة للتحويل.
9. العنوان المرفق أدناه هو: شارع المحروقات المتفرع من شارع الرئيسي  
 تلفون رقم: 009671409283 فاكس 009671409303  
 ص ب 18316 صنعاء - اليمن  
 E-Mail: pwp-yem@yem.net.ye